
TRELLEBORGS BRUKSHUNDKLUBB 

TRELLEBORG 2024-08-27 

Protokoll (4) Trelleborgs Brukshundklubb, klubbstugan kl. 18.30– 20.30 

Närvarande: Marie Bergström, Birthe Wallin, Emma Ponton, Lisa Lindqvist och Lotta 

Mårtensson.  

Annette Lundfall deltog from § 47,   

 Anmält förhinder: Jimmy Winge, Lisette Larsson och Carola Grauers. 

 

§ 40 Mötets öppnande 

Ordförande Birthe Wallin hälsade styrelsen välkommen och förklarade mötet 

vara öppnat. 

§ 41 Fastställande av dagordning 

 Den föreliggande dagordningen fastställdes. 

§ 42 Föregående mötesprotokoll 

Föregående styrelseprotokoll föredrogs i korthet lades därefter handlingarna. 

§ 43 Val av justerare 

 Till justerare valdes Emma Ponton. 

§ 44 Ekonomisk rapport    Bilaga 1. 

Den ekonomiska rapporten föredrogs och lades därefter till handlingarna. 

§ 45 Rapporter från kommittéern 

 

• Kurser/Utbildning – Höstens kurser har startat upp. 

 

• Utställning 2024 – gick väldigt bra. Nöjda utställare och funktionärer. Enda 

smolket i bägaren var att himlen öppnade sig med ösregn när stora finalen 

skulle gå. 

 

• Rally – det startar en nybörjare och en fortsättning i rallylydnad.  

Den 7 sept. kommer det hållas en tävling i dubbel avancerad och 

mästarklass. 



 

• Plan & Stuga – den 21–22 september kommer ombyggnaden av entrén 

påbörjas.  

Städning av förråd den 15 sep. 

 

• Nosework – klubben kommer ha en officiell NW1 TSM den 22 september. 

 

• Agility – Den 14 sept. officiell dubbel klass 3 tävling. Det kommer starta en 

instruktörsutbildning i agility på klubben. 

§ 46 Rosettleverantör 

                     Styrelsen beslutade att:  

                     Teckna nytt abonnemangsavtal för år 2024 av prisrosetter med TP Victory. 

  

§ 47 Hoopers  

Nybildad kommitté: Medlemmar är Lisette Björndahl, Lotta   Mårtensson, Alice 

Smith och Anneli Mårtensson. 

Styrelsen beslutade att:  

Ge Lotta Mårtensson i uppdrag att köpa in nya hoopershinder - tunnlar, staket 

och två tunnor. Klubben kommer låna hoops av Studiefrämjandet som förvaras 

på klubben. 

  

§ 48 Inkomna skrivelser 

Det har inkommit ett förslag från en medlem att bygga en träning/lekbana. 

Frågan kommer hänskjutas till medlemsmötet då frågor kring uppbyggandet 

samt skötsel kommer diskuteras. 

 

§ 49 Rapporter 

Prova-på-dagen blev lyckad och det har kommit in anmälning och stort intresse 

för våra kurser. Till nästa år kommer vi ha den innan sommaren så den parerar 

med kuststaterna på hösten. 

 

§ 50 Medlemsmöte 

 Nästa medlemsmöte är den 14 november 18.30 

 



§ 51 Övriga frågor 

 Det fanns inga övriga frågor 

 

§ 52 Nästa styrelsemöte 

 Nästa styrelsemöte 23/9 kl.18.30  

 

§ 53 Mötets avslutande 

 Ordförande Birte Wallin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Marie Bergström   Birthe Wallin 

sekreterare    ordförande  

 

 

Emma Ponton 

justerare 

  

Bilagor: 

1. Ekonomisk rapport  

 

 

 


